
Komise sportu 23.11.2022 16:30 zasedací místnost MČ Praha 19 
 

Úvodní slovo starosty: 
Starosta informoval o skutečnosti, že rok 2023 bude pro sport nižší prioritou vzhledem k současné energetické 
krizi. Hlavní prioritou bude zajištění provozů školy, školek, družiny, pečovatelské služby atd. 
Vyjádřil se i detailně k problematice areálu Spartaku Kbely. 
 
Předseda představil a přivítal všechny členy a nastínil, naši vizi a koncepci. 
 
Body k jednání: 

 
Příspěvková organizace 

 - Informace o založení příspěvkové organizace (Kbelská sportovní) 
Vznik příspěvkové organizace od 1.1.2023 je reálná. 
 
Dotace a granty 

- Informace o dotačních titulech HMP a MČ Prahy 19 vyúčtování do 12.12. 
- MHMP od 1.12. do 19.12.2022 
- NSA Můj klub do 30.1.2023 
 
Sportovní hala Kbely 

- Aktuální situace ve sportovní hale. Současné nájemné zatím nelze změnit do doby než bude hala převedena 
pod nově vytvořenou příspěvkovou organizaci. 
Poté bude možné se vyjádřit v podobě návrhů na radu ke způsobu a výši nájemného. 
- Novým manažérem haly je Jan Hrnčíř 
 
Atletické hřiště ZŠ Kbely 

- Stavba atletického hřiště začne na jaře 2023. Čeká se na vyjádření Pražské plynárenské. Dopracování projektu. 
 
Golf Vinoř 

- Golf by měl začít fungovat od 1.4. 2023  
navázání spolupráce se ZŠ Kbely. 

 
Koncepce sportu 

- Bylo požádáno o krátké představení oddílů, jehož součástí musí být vývoj členské základny (ne z daleké 
minulosti, ale je třeba vidět zvyšující se trend) až do současnosti a nastínit určitý výhled. To se samozřejmě týká i 
počtu trenérů. Plus přehled kde všude členská základna trénuje. To zaslat předsedovi komise a Ing. Radku 
Petráňovi. 
- Proběhne revize sportovišť a popis stavu. 
 
Nástěnky u sportovní haly 

- Požadavek na nástěnky pro sportovní kluby, které hrají ve sportovní hale. 
 
- Volná diskuze 
- Závěr 18:45 hod. 
 
Předseda komise Tomáš Haniak poděkoval všem členům a pozval je na další komisi, která se bude konat 
ve druhé polovině ledna. 
 
Zápis provedl Tomáš Haniak a Ing. Zdeněk Potůček                                                            Tomáš Haniak 
                                                                                                                                         předseda komise sportu 
 
 

 


